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Okee ga ik doen

Ik probeer je in de CC zo goed mogelijk aan te haken
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Dank^^^ ik neem aan dat^^^^dit zonder tegenbericht zelf doet anders wordt het wel ingewikkeld Hou me inderdaad svp

wel op de hoogte voor als het ineens weer anders wordt
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CC

Ha UJ22J2J ter info de mail aan de minister en haar reactie erop

Wat ik zojuist teruggekoppeld krijg uit het gesprek van ^^^^met de minister

Vanmiddag om 14 30 is ereen overleg zit ik bij ik probeer jou er ook in te krijgen
Minister denkt eraan om van de brief een Kamerbrief te maken die moet dan as donderdag uit

Minister wil ook graag een nota om geTnformeerd te worden Ik weet niet precies wat daar dan in moet Mijn voorstel was

om haar in elk geval weer de sheets presentatie van de deep dive IC opschaling te sturen als achtergrondinfo Dan

kijken we daarna wel wat er nog meer nodig is

^ ik neem je voor nu mee in de CC |U H£Q|doet dit nu zelf ik weet niet goed hoe jullie onderlinge verdeling op dit dossier

zal worden

Groeten ^

Van Ark T van Tamara ^^^@minvws nl
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Dank voor het toezenden

Alvorens akkoord te gaan zou ik graag even een overleg hebben hierover als het kan om half drie vanmiddag Dat is

voorafgaand aan het afstemmingsoverleg met Hugo dan kail ik het gelijk daarbij betrekken

Watmij betreft moet deze brief ook bestuurlijk afgebecht worden er is iminers ook veel politieke aandacht voor Recent

beeft bet CDA er nog vragen over gesteld
Ik zou dan ook graag even persoonlijk contact hebben voor verzending over deze brief met de voorzitter van het

Landelijk Netwerk Acute Zorg
Een vraag daarbij is of er discussiepunten waren waar uiteindelijk een compromis over is bereikt of zat iedereen op 1 lijn
Wat mij betreft ook de vraag aan communicatie om mee te kijken en ook te adviseren over de landing van de brief In de

brief wordt gevraagd dit te bespreken met alle ziekenliuizen dns ik ga er van uit dat de brief dan ook snel bekend is

Wat mij betreft maar dat bespreek ik ook graag vanmiddag kan de brief niet solitair zijn of apart gezien worden van
conmnuiicatiemomenten van bet kabinet mogelijk deze week of van bet debat in de Kamer volgende week Als er een

persconferentie is donderdag zou dit een punt zijn dat door MVWS gemeld kan worden

Hoop dat bet lukt de brief om half drie te bespreken
Groet
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Beste Tamara

Hierbij informeer ik je n a v je eerdere contact met|
COVID 19 Een dossier dat maatschappelijk en politiek in de belangstelling staat zeker nu het aantal besmettingen met het

coronavirus weer toeneemt

hierover overde stand van zaken rondom het IC opschalingsplan10 2e

We hebben een brief opgesteld aan de voorzitters van de ROAZ regio s Op jouw verzoek sturen we de eindconceptversie van

de brief bijgaand mee In de brief geeft VWS een nadere toelichting op hoe wij kijken naar het IC opschalingsplan en dan

met name naar de fasering de financiering en het personeels en opleidingsvraagstuk De brief beoogt de randvoorwaarden

en uitgangspunten duidelijk te maken en tegelijkertijd ook het comfort te onderstrepen dat we snel zullen komen met een

uitwerking van hoe we alles gaan financieren Het is de bedoeling om de brief spoedig vandaag of morgen te versturen

zodat ziekenhuizen met nog meer zekerheid hun opschalingsacties kunnen opstarten of voortzetten

Bij de brief is een overzicht gevoegd van de verdeling van de op te schalen bedden per ROAZ regio en per ziekenhuis Dit

overzicht is aangeleverd door de ROAZ en regionaal overleg acute zorg zelf via Landelijk Netwerk Acute Zorg
Deze lijst is relevant omdatdaarmee duidelijk wordt welk ziekenhuis voor welke concrete opgave per

opschalingsfase aan de lat staat Op dringend verzoek van de ROAZ en en de Nederlandse Vereniging voor Ziekenhuizen

NVZ hebben we ons eerdere uitgangspunt qua verdeling losgelaten namelijk dat de opschaling ten eerste zou moeten

plaatsvinden in de ziekenhuizen die nu al een grote IC afdeling hebben in de huidige verdeling doen verreweg de meeste

ziekenhuizen in Nederland mee met de opschaling In een bestuurlijk overleg met alle ROAZ voorzitters en de LNAZ op 29

juli hebben alle partijen hun commitment uitgesproken op deze lijst
Het is de bedoeling om deze lijst t z t ook naar de Tweede Kamer te sturen zodat het ook voor iedereen in de buitenwereld

duidelijk wordt hoe het Opschalingsplan concreet verder wordt gebracht Ons advies is om dit te doen in een bredere brief

over de voorbereiding voor een eventuele volgende golf in de curatieve zorg en om dit nog niet te doen t b v het

aanstaande debat op 12 augustus
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Ten aanzien van de financiering hebben we ambtelijk enkele hoofdrichtingen gedefinieerd over de wijzen waarop we

onderdelen van het Opschalingsplan zullen bekostigen We hebben ervoor gekozen om per onderdeel van het plan een

bekostigingsvorm te kiezen waarmee we de benodigde middelen snel en doelmatig bij de ziekenhuizen RAV s regionale
ambulance voorziening kunnen krijgen Het gaat om een mix van subsidies bijvoorbeeld t a v opleidingen inkoop t a v

beschikbaarheid van bedden en aansluiten bij bestaande kaders o a rondom ambulancevervoer Dit wordt nu verder

uitgewerkt FIN IRF is hierbij goed betrokken met hen hebben we ook ambtelijk overleg over de claim t b v het

Opschalingsplan die in de augustus besluitvorming wordt ingebracht

De ROAZ en en de koepels geven aan dat de ziekenhuizen druk bezig zijn met acties rondom het opleiden van personeel
opleidingsplannen maken en werving van aanvullend personeel We blijven dit uiteraard goed monitoren in gesprek rnetde

ROAZ en over de IC opschaling nu tweewekelijks en vanaf September wekelijks en met de zorgkoepels breed voor de

eerste en tweede lijn elke twee weken in het hand aan de kraan overleg

Ik kan me zo voorstellen er bij jou vragen zullen opkomen We zijn bereikbaar om de perspectieven nader toe te lichten

Met vriendelijke groet
Mede namens
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